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Abstract (en)
[origin: WO8701627A1] A mold assembly for molding an article. The mold assembly is composed of at least male and female molds. At least one of
the male and female molds is made of a hydraulic material composition having high strength containing a hydraulic material as a main ingredient. A
molding face of at least one of the male and female molds is made of a substance other than the hydraulic material.

Abstract (fr)
Assemblage de moule pour le moulage d'un article. L'assemblage de moule se compose d'au moins un moule mâle et un moule femelle. Au moins
un moule parmi les moules mâles et femelles consiste en une composition présentant une résistance élevée et contenant un matériau hydraulique
en tant qu'ingrédient principal. Une face de moulage d'au moins un moule parmi les moules mâles et femelles se compose d'une substance autre
que le matériau hydraulique.
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